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ORSZÁGGYŰLÉSI KEPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Párt

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Ország iés Hivatala
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Érkezett : 2004 SZEPi 2 ,1.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol a tűréshatár?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Dr. Lampert Mónika belügyminiszter Asszonyhoz. ,Akérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az alábbi levéllel keresett meg Józanné Sipos Etelka, és kéri segítségemet a probléma
megoldására .

Tisztelt Képviselő Úr!

Ismét nagyon fokozottnak érzem problémánkat, melyben remélem, Ön tud segíteni .

Évek óta nem tudjuk, hova forduljunk, és inkább családunk is elbújt a probléma elöl, de bizony egyre
elviselhetetlenebb a zajos környezet, és 3 gyerekkel azért otthon is kell lenni, legalább este és
hétvégén .
Az Interneten keresve találtam hasonló problémát, melyben Ön segített .

Egy családi házas környezetben lévő ingatlanon, ahol még jelenleg sem laknak, építési engedély
nélkül felépült és működni kezdett egy autófényező műhely 1999-ben . Közvetlenül új, nádtetejú házunk
tőszomszédságában, gyerekeim szobájának ablakától 14 méterre ontotta a különböző vegyszereket .
Hiába adtak be a környezetében lakó családok aláírást ez ellen, a jegyző megadta a fennmaradási
engedélyt . A zaj, a levegőszennyezés, a várakozó járműveknek a közterületen, az utcán jogellenesen
kialakított parkolóhelyeken történő parkolása súlyosan zavaró . Az önkormányzathoz fordultunk
többször a jogellenes állapot megszüntetését kérve . Néha bűntették a tulajdonost, lezárták a műhelyt,
de azt is feltépve tovább dolgozott, főleg csak este . Ma már van jogerős működési engedélye, aminek
eredményeképp ismét 8-10 autó sorakozik ablakaink alatt, melyeket munkások festenek, igaz még
telepengedélyük sincs, és a tulajdonos is munkanélküli . Pihenni otthon nem tudunk, udvarunkon a zaj
és híhító szagtól nem szivesen tartózkodunk. Kertünkben már 3 éve nem termesztünk zöldséget .

Bírtokháborítási pernél azt mondták két éve, hogy amíg nincs engedélyük, nem tudnak dönteni .

Aldatlan állapot már évek óta, és "ez a mai világ", vígasztalnak ismerősök .

Írásbeli Kérdés



Mit tegyünk, hogy az utca legkeskenyebb, legkisebb telkén ne folyhasson autófényező, -
szerelő tevékenység? Többek között a helyi képviselő úr kamionja nem fér be a műhelybe, így az ilyen
nagyobb járművek festése az udvaron történik, közvetlenül ablakaink alatt . A nádtetőnk alatt szerelik
az autókat, hiszen nekik alig van udvaruk .

Tisztelettel kérem, segítsen. Sajnos városunknak most ismét nincs jegyzője .

Köszönettel : Józanné Sipos Etelka

Kunszentmiklós, Bartók B .u .2 .

20/911 5835

Tisztelt Miniszter Asszony!

A leírtakhoz sokat nem tudok hozzáfűzni, de kérdésem az van - több is - melyekre
tisztelettel kérnék Öntől választ!

1 . Milyen lehetőségük van Józanéknak, hogy emberhez méltó módon élhessenek?
2 . Az önkormányzat miért nem a törvénytisztelők pártjára áll?
3 . Mit lehet tenni azon - általános - tendenciával szemben, amikor a hatóság, vagy

döntést hozó még akkor is védi döntését, ha az törvénybe ütközik?
4 . Mit kíván tenni ebben a konkrét ügyben?
5 . Ön szerint hogyan, mi módon védhetők ki az ilyen és ehhez hasonló esetek?

Tisztelettel várom válaszát .

Mosonmagyaróvár, 2004 . szeptember 18 .
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